
ZAPISNIK 

sa 9. sjednice Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo održane dana 23. 

listopada 2019. godine u 18:00 sati u uredu načelnika Općine Lastovo. 

Nazočni vijećnici: Leo Katić, Eduard Bačko, Milka Mihoč, Adela Nikolić Šarić, Meri Glumac i 

Ivana Marčeta Frlan. 

Odsutni vijećnici: Bruna Đuković Željko Kurta, Lucijana Barbić. 

Ostali nazočni: Bruna Rizvanović. 

Leo Katić, predsjednik Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo, otvorio je 

sjednicu, pozdravio nazočne, utvrdio da je na sjednici nazočno šest vijećnika i da Vijeće može 

pravovaljano odlučivati, pa je predložio slijedeći  

DNEVNI RED 

1. Zapisnik sa 8. sjednice Turističkog vijeća turističke zajednice općine Lastovo 

2. Izvještaj o poduzetim aktivnostima prema zaključcima sa 8. sjednice TV 

3. Analiza sezone 2019. 

4. Novi zakoni iz područja rada TZ 

5. Prijedlog programa rada i financijskog plana 

6. Razno na prijedlog vijećnika  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jednoglasno usvojen Dnevni red. 

RAD PO USVOJENOM DNEVNOM REDU 

TOČKA 1. ZAPISNIK SA 8. SJEDNICE TURISTIČKOG VIJEĆA TURISTIČKE ZAJEDNICE OPĆINE 

LASTOVO 

Predsjednik Leo Katić upitao je članove imaju li primjedbe na Zapisnik sa 8. sjednice TV. Kako 

nitko nije imao ništa za dodati, Predsjednik je zaključio prvu točku i stavio na glasanje. Točka 

1. je jednoglasno usvojena. 

 



TOČKA 2. IZVJEŠTAJ O PODUZETIM AKTIVNOSTIMA PREMA ZAKLJUČCIMA SA 8. SJEDNICE 

TURISTIČKOG VIJEĆA 

Leo Katić je dao riječ direktorici koja je prema zaključcima sa 8. sjednice napravila 

izvještaj kako slijedi: 

- poslan zaključak JUPP i DVD-u Lastovo u vezi uklanjanja posječenih borova i 

granja ostavljenih za vrijeme akcija u kojima su sudjelovali – borovi kraj 

ambulante su polovično uklonjeni. 

Eduard Bačko je rekao kako to nisu oni dizali nego je netko uzimao za drva, a ostao je 

još uvijek dio koji se treba ukloniti tako da smatra da se tu nije poduzelo ništa od strane 

Parka. Leo Katić je obavijestio kako se prije nekoliko dana čistila dionica ceste prema Mihajla 

i Lučici i višak raslinja se tovario u kamione i nosio na za to predviđeno mjesto. 

- prijedlog Općinskom vijeću da se promijeni odluka o krajnjem datumu držanja 

plovila na suhom vezu i da novi datum bude 15. svibnja. 

Bruna je rekla kako je razgovarala s nadležnima u vezi toga i kako je zabranjeno 

zauzimanje javnih površina. Smatra kako se sada, kada imamo komunalnog redara, može 

uvesti reda barem od 15. svibnja. Leo je rekao kako se slaže i smatra da sada imamo osnovu 

da vodimo računa o tome. Naglasio je da smo do sada bili fleksibilni i tolerirali smo gdje će 

ljudi piturati barke. Milka Mihoč smatra da ispuštanje boja i tekućina koje za vrijeme 

pituranja barki idu po cesti, a zatim i u more treba kontrolirati Park. A osim toga se radi i s 

plastikom koja je vrlo štetna. Leo Katić je rekao da ako je to protivno politici Parka i ugrožava 

staništa i more, da bi trebali pisati prijave počiniteljima. Meri Glumac je rekla da bi trebalo 

tražiti očitovanje od Parka u vezi ovog pitanja. Adela je rekla kako bi prije toga trebalo 

omogućit tim ljudima prostor na kojem mogu držati barke i nakon tog datuma. Meri smatra 

kako bi u tom slučaju trebalo omogućit struju, vodu te odvod i na kraju naplaćivat uslugu što 

bi bila ingerencija Općine. Leo smatra kako bi se time napravio kontraefekt zbog povećanih 

troškova onog koji izvlači barku, ali da ostaje pri tome da se tolerira na neki način do 15. 

svibnja, a od tog datuma treba biti rigorozan i urediti tako da se više ništa ne obavlja na tim 

površinama. Edi se složio da kontrola bude od 15. svibnja i počnu se naplaćivat kazne s time 

da bi vlasnici već sada trebali znati da se od navedenog datuma ne može ostavljati plovila 

javnoj na površini kako bi svoje aktivnosti prilagodili datumu. I da bi trebalo staviti obavijest 

na oglasne ploče, uputiti mailom, na službene stranice i obavijestiti putem svih dostupnih 

kanala. Vijećnici su se složili. Milka je istaknula Lučicu kao dobar primjer uvale koja je uvela 



reda. Leo je zaključio da ćemo obavijestiti da se od 15. svibnja plovila neće smjeti držati na 

javnoj površini i da je za Ubli i Pasadur određen prostor u blizini Tehničke radione, za ostali 

dio Lastova je prostor ispred Komunalca.  

- Iznajmljivači su obaviješteni o zabrani držanja trajlera na javnoj površini i o 

lokaciji predviđenoj za tu namjenu 

Bruna je rekla kako je više puta poslala obavijest iznajmljivačima u vezi ovog pitanja. 

Milka je naglasila kako se vlasnici trajlera ne drže baš toga i da bi im trebalo naplatiti kaznu.  

- Manifestacije – realizacija 

Bruna je izvijestila kako su se sve dogovorene manifestacije održale, ali da bi o 

njihovoj kvaliteti trebalo raspravit iako će sada svi dobiti sredstva. Pozvala je da za sljedeći 

put kada se bude odlučivalo o visini potpore da se jasno odrede kriteriji kojih će se vijećnici 

držat pri odluci. Smatra da bi vijećnici trebali prisustvovati na barem dijelu manifestacija da 

vide o čemu se tu radi i da steknu sliku o njezinoj kvaliteti kao jednom od temelja na kojem 

će se donijeti odluka sljedeći put. Leo je rekao da vijećnici ne bi trebali biti policajci. Bruna je 

rekla da bi nepisana obaveza vijećnika trebala biti nazočnost na nekoliko manifestacija da 

uvide gdje su dali potporu i promisle o visini iznosa za sljedeći put, bez obzira da li se to radi 

o višem ili nižem iznosu, jer ne treba se voditi s tim da svi dobiju otprilike isto. Eduard je 

rekao da je zbog toga napravljen izvještaj. Bruna je rekla da su izvještaji dostavljeni i da tko 

želi može pogledat u uredu TZ-a jer da su se neki organizatori zaista potrudili i napisali cijelu 

skriptu u kojoj razlažu svoje aktivnosti s priloženim računima. Eduard je rekao da bi trebalo 

izvještaj raditi u kratkim crtama. Leo je pretpostavio kako je Bruna kada je dobila izvještaj 

sigurno komentirala sa sobom i na temelju toga isplatila potporu sa računa TZ-a. Bruna se 

nadovezala kako je jedno napisati izvještaj i navesti u njemu mnoge stvari kako bi se 

uljepšalo, a drugo stvarna realizacija i dojam koji je stekla kada je prisustvovala manifestaciji. 

I kako na temelju jednog dojma ne može odlučivati jer ionako odluku donosi Vijeće, ali baš 

zato su članovi Vijeća trebali obići nekoliko događanja da kasnije mogu zajedno komentirati i 

donijeti odluku. Eduard je rekao kako se ne može očekivati da Vijećnici idu po 

manifestacijama jer da je nemoguće natjerat da netko to radi nego da treba imat kratak, 

sažet izvještaj koji mogu pogledat. I treba pitat organizatore da ga takvog dostave sljedeći 

put. Leo je zaključio da je ovdje pitanje o kvaliteti, a ne o realizaciji i da bi trebalo rangirati 

manifestacije u smislu važnosti za sljedeću godinu.  



Bruna se nadovezala na prihode za potpore manifestacijama koji se isplaćuju iz 

Općine Lastovo za poboljšanje uvjeta boravka turista u destinaciji i usmjerene su upravo kao 

poticaj organizatorima manifestacija. Naglasila je kako se sredstva iz proračuna općine u 

2018. nisu uplatili na račun TZ-a iz razloga tadašnje blokade, ali da je zbog nepredviđene 

situacije TZ svejedno financirala tadašnje manifestacije iz svog proračuna i kako ne bi željela 

da se to događa ubuduće jer sredstva nisu planirana na taj način. Leo je rekao kako je prošla 

godina bila iznimna i kako svake godine kada TZ uplati tih 30% sutra općina odmah vrati 

nazad na račun i da ne vidi nikakav problem ubuduće. Bruna je izvijestila o promjeni načina 

na koji će Općina dobit sljedeću godinu ta sredstva – neće TZ uplaćivat kao do sada nego će 

direktno iz HTZ-a biti uplaćeno na račun Općine i upitala kako će Općina tada raspolagati 

namjenskim sredstvima. Leo je rekao da će na isti način novci biti uplaćeni TZ-u u istu svrhu 

ili neku sličnu, ovisno što bude prioritet u tom trenutku. I pozvao je TV da razmisli, zbog 

malog povećanja iznosa, o namjeni tih sredstava koja ne moraju isključivo biti za 

manifestacije. Također, rekao je da Općina koja i tako podupire udruge kroz svoj proračun, 

nema smisla da dupla potporu i preko natječaja za manifestacije. Nego da misli da bi trebalo 

taj novac uplatiti TZ-u i da Vijeće odluči o namjeni tih sredstava po određenim mjerilima kao 

i do sada.  

- Knežev dvor – izvještaj 

Meri Glumac je zamolila da se odgodi izvještaj o Kneževom dvoru za sljedeći sastanak 

kada će pripremiti sve podatke, ali da otprilike može reći da je Knežev dvor posjetilo 380 

posjetitelja. 

- održana Ribarska večer (natječaj uskoro) 

Bruna je izvijestila da je održana Ribarska večer a da je natječaj od FLAG-a u tijeku i da 

se planira prijaviti. 

Leo je upitao da li se slažu vijećnici oko prijedloga da se nastavi praksa dodjeljivanja 

sredstava TZ-u za potporu manifestacijama ili sličnu namjenu. Meri Glumac je rekla kako bi 

trebalo razmislit o budućoj namjeni i da je ovo dobra ideja. Leo je zaključio 2. točku dnevnog 

reda. 

TOČKA 3. ANALIZA SEZONE 2019. 

Bruna je iznijela izvještaj o turističkom prometu i kretanjima u sezoni 2019. i obećala 

je poslati vijećnicima nakon što je estetski finalizira. 



 

 

TOČKA 4. NOVI ZAKONI IZ PODRUČJA RADA TZ 

Bruna je upozorila vijećnike da su izašli novi zakoni vezani za turističke zajednice i 

pozvala da ih prouče. Iznijela je ukratko najvažnije izmjene: 

- nema turističkih razreda za turistička mjesta  

- pojednostavnjenje kod članarina i smanjenje obveznika  

- direktori se biraju na mandat od 4 godine počevši od 01.01.2022. godine  

- nema više Nadzornog odbora (nadzor je izravno na Skupštini turističke zajednice) 

- turistička zajednica mora osigurati prihode iz kojih može isplatiti do 40% ukupnih 

prihoda za bruto plaće (bez plaća zaposlenika u TIC-u) 

- nova raspodjela turističke članarine i turističke pristojbe 

- razdoblje gl. sezone 1.4.-30.9 (prije 1.6.-30.9) 

- turistička pristojba se plaća i na pomoćne ležajeve 

Također je naglasila da je Županijska skupština donijela novu odluku o visini boravišne 

pristojbe za sljedeću godinu te prikazala tablicu sa određenim iznosima. 

Upitala je da li Općina planira naplaćivati boravišnu za brodove na kružnim putovanjima s 

obzirom da po zakonu mogu samostalno odrediti iznos na što je Leo rekao da i dalje ne 

planiraju jer takvih brodova je vrlo malo. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA I FINANCIJSKOG PLANA 

 Objašnjenjem svake stavke prihoda i rashoda Bruna je prezentirala Prijedlog programa 

rada i financijskog plana za 2020. godinu. Leo je rekao da u prihode uvrsti i iznos koji 

Općina planira uplatiti kako smo se i dogovorili u prethodnim točkama. 

 Novi proizvod koji će se zvati Prezentacija običaja Lastovskog poklada uključivao bi 

nastup folklora (pokladari i maškari) uz video zid koji bi obuhvatio sve bitne elemente tog 

dana s naglaskom da se običaj fizički ne ponavlja kroz cujanje ili spaljivanje i na taj način 

narušava nego da se taj dio gleda na video zidu. Meri Glumac smatra da pokladarsku odjeću 

ne bi trebalo ubacivat i da ni jedan živi dio običaja se ne prebacuje u ljeto. Jer je jedno 

original, a drugo kopija. I da bi bilo dobro vidjet s udrugom Lastovski poklad. Eduard je rekao 



da se i do sad prikazivao običaj Lastovskog poklada i nosila se pokladarska uniforma zajedno 

sa maškarima i da ne vidi da na taj način zadire u običaj plus što se u ovom slučaju samo 

dodaje video zid. I da to bude način da se pohvalimo turistima što mi još imamo, a koliko bi 

to privuklo nekoga da dođe i zimi nije siguran. Većina tih elemenata se već radila i može se 

opet prezentirat uz dobru organizaciju. Meri smatra da na Lastovu imaju neka druga 

događanja koja bi trebalo razviti, a Poklada ostavit u svoje doba i malo stručnije to gledat. 

Leo misli da je ideja izvrsna i blaža od one koja se pojavila prije mnogo godina kada se Poklad 

trebao odraditi ljeti. Na ovaj način se običaj ne ugrožava i čak ne smeta da u svemu tome 

bude prisutan tovar i da to bude jedan ali kvalitetan događaj. Jedino ima primjedbu zbog 

lokacije video zida jer smatra da je neizvedivo na mjestu gdje je zamišljeno zbog tehničkih 

nedostataka, ali se može naći drugo mjesto na kojem platno može biti.  

 Što se tiče Ribarskih večeri, Bruna je iznijela mišljenje kako je najbolja lokacija na Pjevoru 

i da se ovim financijskim planom rješava problem troška muzike koji je bio najveći izdatak 

ugostiteljima i koji je dovodio u pitanje isplativost organizacije manifestacije na Pjevoru. 

Također je rekla kako su druge uvale također atraktivne, ali se pojavljuje problem 

infrastrukture koja već postoji na Pjevoru (wc, stolovi i stolice, led, piće, čaše itd.). Ivana je 

predložila da jedna Ribarska večer bude organizirana u Mihajla s obzirom da veliki dio 

navedene infrastrukture već postoji. 

 Bruna je izvijestila vijećnike o povećanoj naknadi za hosting stranice i ažuriranju brošure. 

Ivana smatra da bi za ažuriranje trebalo vidjeti ostale ponude i na temelju toga odlučiti. I da 

se putem dopisa pošalje dosadašnjem dizajneru da se izjasni u vezi prava ažuriranja pa da 

možemo dalje djelovat. 

 Također je predložila da se od povećanih nepredviđenih sredstava u ovoj godini odvoji 

iznos za televizor koji bi služio u svrhu prezentacije promotivnih videa i slika Lastova u 

uredu TZ-a. Cijena takvog televizora je oko 1.000,00 do 1.500,00 kuna plus nosač što bi 

ukupno iznosilo do 2.000,00 kuna. Televizor bi radio i kada je ured zatvoren s tim da bi tada 

ekran bio okrenut prema prozoru. 

 Prezentirala je ponudu Pointersa u vezi snimanja video i foto materijala za potrebe 

promocije. Adela je predložila da se stavke iz ponude pošalju i drugim firmama koje se bave 

istim, naravno sa izuzetim iznosima. 



U svim ostalim stavkama su se vijećnici složili. 

 Bruna je iskoristila priliku da predstavi ideju Božićne kućice koja bi bila smještena na 

Pjevoru i čija nabavna cijena je 4.000,00 kn. Objasnila je višestruku namjenu i način na koji bi 

ona funkcionirala u vremenu oko Božića. Liga protiv raka bi se pobrinula za namirnice koje bi 

prodavala u humanitarne svrhe, a kućica bi se mogla i kasnije iskoristit za vrijeme ostalih 

manifestacija. Ivana je pozvala svih da što prije odluče po ovom pitanju jer je udruga Dobre 

Dobričević imala sličnu ideju i da se ideje ne bi preklapale (uz podršku ugostitelja i udruga 

šator na Dovcu koji bi radila cijeli dan). Nakon kratkog komentiranja, vijećnici su se složili da 

TZ kupi kućicu i stavi na Pjevor na plato ispred Studenca i organizira rad u njoj, s tim da se 

dogodine ovaj događaj može podignuti na veći nivo i koristit šatori.  

TOČKA 6. RAZNO NA PRIJEDLOG VIJEĆNIKA  

Pokazavši slike stanja kontejnera i njihovog okoliša Meri Glumac se osvrnula na ovaj 

problem, ali kako na sjednici nije bila prisutna direktorica Komunalca ovo pitanje će se 

odgodit za sljedeći put. Fotografija stanja rive u Ublima narušava izgled uvale kao prvog 

naselja u koje većina turista dođe pa je odlučeno da se pošalje dopis Lučkoj upravi u kojem 

će ih se pozvati da saniraju.  

Leo Katić je spomenuo i problem manjka radnika za čišćenje javnih površina. 

Osvrnuo se i na fotografiju šahte u Ublima i građevinski otpad koji je pri tom ostavljen na 

javnoj površini. U tom slučaju odlučeno je da se pošalje fotografija Komunalnom redaru da 

može postupat u vezi toga. 

Eduard je rekao kako ima zapisane natuknice za ovu točku, ali da nema smisla o njima 

govoriti bez prisutnosti predstavnika Komunalca i Parka. 

Milka je komentirala problem istjecanja kanalizacije u Ublima koji se pojavio tijekom 

ljeta. Leo je rekao kako je taj problem posljedica elementarne nepogode i nemara zbog kojeg 

se stvorio čep i smanjio prohodnost cijevi.  

Eduard je rekao da moli da sljedeći put vijećnici koji su izostali budu prisutni na što se 

Meri nadovezala da stvarno nema smisla dolaziti ako nisu tu.  

Adela je upitala što je sa oglasnim pločama koje su u lošem stanju na što je Leo 

odgovorio da su naručene nove, a stare će se zamijeniti. 



Ivana je upitala je li moguće od preostalih sredstava „viška“ uz dozvolu vijećnika dio 

uplatiti Kino Mediteran za koje smatra da su oštećeni zbog male svote koja im se dodijelila 

na natječaju za potpore manifestacija. Bruna je odgovorila da ima nešto sredstava, ali da se 

boji da bi se mogla dogoditi lančana reakcija i da sve ostale udruge zatraže ponovnu uplatu i 

da bi u konačnici taj iznos mogao biti velik, ali da vijećnici odluče o tome. Ivana je objasnila 

koje sve troškove ima navedena udruga i njezinu kontinuiranost i cjelogodišnje djelovanje na 

otoku. Eduard se nadovezao kako su ove godine svi dobili manja sredstva u odnosu na 

prošlu godinu. Adela smatra da bi se u tom slučaju treba razmjerno povećati iznos svim 

ostalim udrugama. Ivana je rekla kako je Kino Mediteran u jako nepovoljnom položaju u 

odnosu na ostale jer osim TZ-a nemaju drugi izvor prihoda vezan za otok Lastovo. Bruna se 

ponovno vratila na pitanje načina odlučivanja o visini potpore i nejasnim kriterijima zbog 

čega se boji da bi i sljedeće godine moglo doći do sličnih problema, a pogotovo iz razloga što 

neke od prijavljenih udruga nemaju „glas“ u TV-u koji će lobirati za njih. Navela je za primjer 

manifestacije koje je organizirala udruga Carski otok i koje, po njenom mišljenju, nisu svojom 

kvalitetom opravdale dodijeljena sredstva. Meri Glumac je rekla kako je udruga Kino 

Mediteran dobila manje zato što su se određena sredstva potrošila na obnovu tabela koja je 

tada bila neophodna. Kada je Bruna upitala kako to da je bez obzira na smanjena sredstva 

Carski otok dobio 5.000,00 kn, Meri je odgovorila da je to zato što se radi o početnicima i da 

svejedno nisu dobili traženi iznos. Također, Meri se slaže da se Kinu Mediteran dodijeli neki 

iznos kojeg odredi Vijeće.  

Leo je upitao o kojem bi se iznosu radilo kada bi se isti uplatio Kinu Mediteran, a 

Ivana je rekla kako iznos ne mora biti veliki nego bi trebao biti mali znak pažnje za njihov 

trud. Leo je upitao kada će biti sljedeća sjednica TV-a i predložio da do tada udruga Kino 

Mediteran pošalje dopis TV-u. Ivana je rekla kako je poslan dopis i kako je korektno 

odgovoreno na njega te ga je pročitala. Bruna je spomenula veliku zainteresiranost gostiju za 

njihove projekcije te prosječnu posjećenost koja je u istom rangu s Jelsom na Hvaru. 

Ponovno se vratila na visinu potpore koji je dobio Carski otok i usporedila ga potporom 

udruge Kontrast koja je za razliku od njih organizirala višednevnu i kvalitetniju manifestaciju, 

a dobila je jednaki iznos. 

Ivana je rekla da ne bi htjela da slučaj sa Kino Mediteranom bude zaboravljen i da se 

obavezno uzme u obzir sljedeće godine kada se bude donosila odluka. Leo je upitao vijećnike  



da li se slažu da Bruna pošalje dopis Kinu Mediteran da se razmotrila njihova primjedba i da 

će se ubuduće voditi računa te da se cijeni njihov trud. Vijećnici su se složili. Meri se nada 

da dogodine neće doći do smanjenja sredstava i da će svi dobit onoliko koliko zaslužuju. 

 Leo je upitao vijećnike da li imaju još neko pitanje. Eduard je rekao kako sljedeći put bez 

Parka i Komunalca nema smisla dolazit na sjednicu. 

Leo Katić je zaključio sjednicu. 

Sjednica je završena u 20:10. 

 

Zapisničar       Predsjednik Turističkog vijeća 

Bruna Rizvanović       Leo Katić 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Turistička zajednica Općine Lastovo 
Pjevor 7 20290 Lastovo 
tel/fax 020/801 018  
e-mail: info@tz-lastovo.hr 
web: www.lastovo.hr 
Urbroj: 44/19  
Lastovo, 23. listopada 2019. godine 

 

Na 9. sjednici Turističkog Vijeća Turističke zajednice općine Lastovo, održanoj 23. listopada 

2019. godine, doneseni su sljedeći zaključci po točkama dnevnog reda:  

1. Zapisnik sa 8. sjednice Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo 

- usvaja se zapisnik sa 8. sjednice Turističkog Vijeća Turističke zajednice Općine Lastovo. 

2. Izvještaj o poduzetim aktivnostima prema zaključcima sa 8. sjednice TV 

- obavijestiti stanovnike da se od 15. svibnja plovila neće smjeti držati na javnoj površini i da 

je za Ubli i Pasadur određen prostor u blizini Tehničke radione, za ostali dio Lastova je 

prostor ispred Komunalca 

- poslati dopis Parku u vezi ispuštanja boja i tekućina za vrijeme pituranja barki koje idu po 

cesti, a zatim i u more te radu s plastikom koja je vrlo štetna. 

- novci od dijela turističke pristojbe koji od 1.1.2020. budu automatski raspoređeni na račun 

Općine za poboljšanje uvjeta boravka turista u destinaciji biti će uplaćeni TZ-u u svrhu 

potpore manifestacijama ili neku sličnu, ovisno što bude prioritet u tom trenutku.  

3. Analiza sezone 2019. 

- poslati Analizu 2019. vijećnicima na mail 

4. Novi zakoni iz područja rada TZ 

- vijećnici upoznati s najvažnijim izmjenama Zakona i visinom turističke pristojbe 

5. Prijedlog programa rada i financijskog plana  

- u Prijedlog programa rada i financijskog plana za 2020. godinu uvrstiti iznos turističke 

pristojbe koji će Općina uplatiti na isti način kao i do sada 

- razraditi detalje oko ljetne manifestacije Prezentacija običaja Lastovskog poklada 

mailto:info@tz-lastovo.hr
http://www.lastovo.hr/


- poslati dopis dosadašnjem dizajneru da se izjasni u vezi prava ažuriranja weba i 

usporediti ponudu ažuriranja brošure s ostalim ponudama 

- iz proračuna 2019. kupiti televizor za potrebe promocije koji će se nalaziti u uredu TZ-a s 

foto i video materijalom destinacije 

- poslati upit za ponude drugim firmama prema stavkama Pointersa u vezi snimanja video i 

foto materijala za potrebe promocije 

- iz proračuna 2019. kupnja drvene kućice za potrebe Adventa 2019. na platou ispred 

Studenca koja tijekom godine može služiti i u druge svrhe 

- sve ostale stavke Financijskog plana vijećnici su podržali 

6. Razno na prijedlog vijećnika 

- poslati dopis Lučkoj upravi u vezi sanacije rive u luci Ubli 

- poslati dopis Kinu Mediteran u vezi dodijeljenih sredstava za potpore manifestacijama 

2019. 

 

Predsjednik Turističkog Vijeća TZO Lastovo  

         Leo Katić v.r. 


